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Vlaams Parlement 

De Commissie voor Brussel en de Vlaamse Rand en Dierenwelzijn behandelde het 

voorstel van resolutie van Karl Vanlouwe, Karin Brouwers, Els Ampe, Annabel  

Tavernier, Peter Van Rompuy en Marius Meremans over de nieuwe beheersover-

eenkomst tussen BRUZZ, de Vlaamse Gemeenschapscommissie en de Vlaamse  

Gemeenschap op 2 december 2020. Verslaggevers waren Allessia Claes en  

Hannelore Goeman. 

1. Toelichting door Karl Vanlouwe en Karin Brouwers, indieners 

Karl Vanlouwe vindt het goed dat er gedebatteerd kan worden over de nieuwe 

beheersovereenkomst, want BRUZZ krijgt 6 miljoen euro van de Vlaamse overheid. 

De besprekingen tussen het kabinet, het College van de VGC en de vzw Vlaams-

Brusselse Media zijn al een tijdje bezig. Als vertegenwoordigers van de Vlaamse 

Gemeenschap kan het parlement enkele richtsnoeren aanreiken voor de verdere 

samenwerking.  

 

BRUZZ speelt een belangrijke rol in het Brusselse medialandschap. Het is het enige 

Nederlandstalige mediakanaal met een focus quasi exclusief gericht op de hoofd-

stad en de band tussen Vlaanderen en Brussel. BRUZZ zorgt ervoor dat iedereen 

met een hart voor Brussel nieuws en duiding kan vinden via radio, tv of het weke-

lijkse magazine. BRUZZ heeft de afgelopen jaren aardig wat veranderingen door-

gemaakt en ook het merk BRUZZ is de afgelopen jaren sterker naar voren 

gekomen. Ze hebben een sterke website waar artikelen te vinden zijn van BRUZZ 

magazine, de radiolivestream en de belangrijkste nieuwsitems van BRUZZ televi-

sie. Er is dus crossmediale samenwerking.  

 

Met dit voorstel van resolutie wil het Vlaams Parlement de rol van BRUZZ als in-

formatieverstrekker voor de Vlaamse Brusselaar steunen. De indieners willen de 

band tussen Vlaanderen en Brussel versterken, want Vlaanderen investeert jaar-

lijks ongeveer 1 miljard euro in het Brusselse Gemeenschapsbeleid, zoals in het 

Nederlandstalig onderwijs, de Vlaamse culturele instellingen, universiteiten, sport-

initiatieven en welzijn. Het is een resultaatsverbintenis die als doel heeft 30 procent 

van de Brusselaars te bereiken, zowel Brusselse Vlamingen als anderstaligen die 

ondergedompeld willen worden in de Vlaamse Gemeenschap. De Vlaamse hotspots 

vormen een kwaliteitslabel in de hoofdstad en de VGC is daarvoor de partner. Die 

is er gekomen omdat lokale besturen soms nalatig waren om Vlaamse initiatieven 

te starten, zoals bibliotheken. 

 

In de band tussen Vlaanderen en Brussel moet BRUZZ een schakelpositie innemen. 

Om juiste informatie te kunnen verstrekken, is het van belang dat er een netwerk 

is tussen de verschillende hotspots. Voor de indieners heeft BRUZZ een belangrijke 

functie op het vlak van kennismaking met de vele Vlaamse initiatieven en instel-

lingen binnen de verschillende beleidsdomeinen. 

 

In het voorstel van resolutie wordt ook aandacht gevraagd voor het Nederlands. 

De opzet van BRUZZ is duidelijk: informatiebron zijn voor de Brusselse Vlamingen 

en de vele pendelaars, maar ook voor anderstaligen die interesse hebben voor het 

Nederlands. Het Nederlands moet begrijpelijk, hoogstaand en kwaliteitsvol zijn. In 

BRUZZ worden bepaalde onderdelen in andere talen aangeboden. Met dit voorstel 

van resolutie wordt het signaal gegeven dat het gebruik van andere talen misschien 

wel kan, maar binnen een duidelijk aangegeven kader. Tijdens de coronacrisis vond 

BRUZZ het bijvoorbeeld nodig om het edito in meerdere talen aan te bieden met 

als verantwoording dat mensen correct geïnformeerd moesten worden in alle talen. 

De spreker heeft echter nog nooit in de Franstalige pers een artikel in het  

Nederlands gelezen om de Vlaamse Brusselaars op de hoogte te brengen. Hij stelt 

zich daar dan ook vragen bij. Het gebruik van andere talen moet binnen een be-

paald kader mogelijk zijn, maar het Nederlands is en blijft de voertaal. De focus 

van BRUZZ blijft vanzelfsprekend liggen op het bereiken van de verschillende 
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Vlaamse Brusselaars, van jong tot oud, en allen die gebruikmaken van of zich aan-

getrokken voelen tot de vele initiatieven van de Vlaamse Gemeenschap. Het is voor 

deze doelgroep dat BRUZZ content dient te voorzien. De indieners dringen erop 

aan om de kwaliteit van het Nederlands in de berichtgeving onder de aandacht te 

houden. 

 

Een derde punt in het voorstel van resolutie is respect voor pluralisme of neutrali-

teit. Vertrouwen komt te voet, maar vertrekt te paard en dat is ook van belang 

voor mediabedrijven. In tijden van nepnieuws en sociale media is betrouwbare en 

vooral objectieve informatie meer dan ooit belangrijk. Een stadsmedium als BRUZZ 

moet boven elke verdenking van partijdigheid of vooringenomenheid staan. Ooit 

heeft een journalist tegenover de spreker toegegeven dat er een bepaalde vijan-

digheid kan bestaan ten aanzien van de N-VA. 

De indieners willen aandacht voor de verschillende meningen over Brussel en vra-

gen dat er een correct beeld weergegeven wordt. Dat mag zeker positief zijn, maar 

ook kritisch in de hoop dat zo de problemen aangepakt worden, zoals geweld tegen 

politie. Het is belangrijk dat er aandacht is voor verschillende meningen over  

Brussel en het beleid en dat een veelheid aan thema’s aan bod blijft komen. Jour-

nalisten moeten in de berichtgeving een zo groot mogelijke vorm van neutraliteit 

aan de dag leggen. Dit is een absoluut werkpunt voor BRUZZ maar allicht voor alle 

media. De keuze van bepaalde onderwerpen verraadt een zekere voorkeur, terwijl 

journalisten de plicht hebben om ook kritische vragen te stellen. De spreker ver-

wijst naar een interview met Elke Van den Brandt, Brussels minister van Mobiliteit 

die ook bevoegd is voor het gezondheidsbeleid, waarin het enkel ging over het 

aspect mobiliteit en niet over de coronacrisis en de gevolgen daarvan. In het voor-

stel van resolutie wordt opgeroepen tot pluralisme en toegankelijke, feitelijke en 

betrouwbare regionale en lokale informatie. 

Het voorstel van resolutie vraagt verder aandacht voor het Vlaams-Brussels net-

werk. BRUZZ is een spin in het web van de Vlaams-Brusselse instellingen en maakt 

er onlosmakelijk deel van uit. BRUZZ moet inzetten op partnerschappen en aan-

dacht hebben voor dat netwerk dat een brede waaier aan activiteiten aanbiedt en 

de Vlaamse Gemeenschap in Brussel vormgeeft. Het is de rol van BRUZZ, net zoals 

van de VRT trouwens, om de gemeenschapsvorming en de band Vlaanderen- 

Brussel te versterken, de identiteitsvorming van de Vlaamse Brusselaar te onder-

steunen en de bloeiende Vlaamse Gemeenschap uit te dragen. Niet alleen de band 

met Vlaanderen is belangrijk, maar ook de eigen Vlaams-Brusselse Gemeenschap. 

Brussel is geen eiland en BRUZZ mag dat evenmin zijn. Ze moeten de oogkleppen 

afzetten. Samenwerking met andere mediapartners kan zeker lonen om over het 

muurtje te kijken. Prioritaire partners zijn de VRT, maar ook Franstalige zenders 

zoals BX1.  

BRUZZ moet blijven innoveren, zowel op journalistiek vlak als op het vlak van 

digitalisering. De website is uitstekend, maar het is ook belangrijk om de basis niet 

te vergeten en de kwaliteit van het niet-digitale deel te behouden. Het magazine 

is een wekelijkse bron van informatie, waarin meer aandacht kan zijn voor inter-

views en analyse die de dagelijkse snelheid van onlinemedia vaak niet toelaat. Het 

is een ankerpunt voor veel lezers, vooral het oudere publiek. Het magazine moet 

een speerpunt blijven met aandacht voor verschillende thema’s die iedereen kun-

nen aanspreken. BRUZZ beschikt niet over verschillende zenders om de verschil-

lende doelgroepen te bereiken. Het moet dus rekening houden met jong en oud. 

Met het voorstel van resolutie geven de indieners op gebalanceerde wijze aan 

welke richting BRUZZ de komende jaren moet uitstippelen. Het is en blijft een 

belangrijke speler voor de Vlaams-Brusselse berichtgeving en zal deze rol in de 

komende jaren nog verder moeten uitbouwen. Het voorstel van resolutie geeft een 
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aantal focuspunten aan en formuleert een aantal duidelijke doelstellingen.  

Nederlands, de band tussen Brussel en Vlaanderen en objectiviteit van en plura-

lisme in de berichtgeving zijn centrale thema’s, en op dat vlak verwachten de in-

dieners inspanningen van het stadsmedium. Ze vormen de inzet en het belang van 

BRUZZ in een wijzigend en grillig medialandschap.  

Het is aan BRUZZ om met de aandachtspunten aan de slag te gaan. De minister 

moet in het overleg met de VGC en BRUZZ rekening houden met wat er leeft in 

het Vlaams Parlement. De indieners geven een duidelijke leidraad, zetten lijnen uit 

en hebben duidelijke verwachtingen. BRUZZ biedt zeker een meerwaarde en de 

indieners kijken uit naar een sterke Vlaams-Brusselse speler die volledig is ingebed 

in de Vlaamse Gemeenschap in de hoofdstad. 

Karin Brouwers zegt dat Vlaanderen Brussel niet loslaat en hoopt dat het omge-

keerde evenmin gebeurt. Vlaanderen blijft volop investeren in de gemeenschaps-

bevoegdheden in Brussel en in het netwerk van instellingen en organisaties die 

belangrijk zijn voor wie in Brussel woont. De minister bevoegd voor Brussel heeft 

tijdens de begrotingsbespreking 2021 de positieve band tussen Vlaanderen en 

Brussel benadrukt (Parl.St. Vl.Parl. 2020-21, nr. 15/5-B). Hij ziet het als zijn kern-

taak om Vlaanderen te promoten in Brussel en om de hoofdstad uit te dragen in 

Vlaanderen. De minister wenst een eigentijds, assertief en integraal informatie-, 

communicatie- en mediabeleid te voeren dat de kennis over en de toegankelijkheid 

tot Brussel verhoogt. Daar zijn heel wat sterke partners voor en CD&V steunt dat 

beleid volledig. 

 

Dit voorstel van resolutie dient als ondersteuning voor het beleid van de Vlaamse 

Gemeenschap in Brussel door de band tussen Vlaanderen en Brussel te verankeren 

in de berichtgeving. 

 

CD&V hecht veel belang aan de regionale televisie zoals die in Vlaanderen bestaat 

omdat dit communicatie heel dicht bij de mensen mogelijk maakt. Ook BRUZZ kan 

een belangrijke rol spelen in dat sterke communicatiebeleid. Partnerschap, ook met 

de VGC, is een belangrijk principe in het beleid van de Vlaamse Gemeenschap ten 

aanzien van Brussel. Daarbij moet rekening gehouden worden met de het tweeta-

lige karakter van de hoofdstad, een belangrijke hoeksteen van het constitutioneel 

bestel. Respect voor het Nederlands en het Nederlandstalige karakter van de 

Vlaamse instellingen is cruciaal.  

 

De Nederlandstalige instellingen in Brussel zijn open instellingen. De diversiteit van 

Brussel erkennen, betekent niet het ontkennen van de band Vlaanderen-Brussel 

en van het Nederlandstalige karakter van de Vlaamse instellingen. Daar moet pri-

oritair werk van worden gemaakt. Iedereen die zich wil bedienen van het  

Nederlands, die het Nederlands wil leren of in contact wil komen met de Vlaamse 

cultuur en instellingen is welkom. Om de Vlaamse Gemeenschap beter bekend te 

maken bij anderstalige Brusselaars is het aangewezen dat er oordeelkundig en 

gericht gebruik kan worden gemaakt van andere talen. Dat is opgenomen in het 

voorstel van resolutie in punt 3° van het vragende gedeelte.  

 

Een laatste belangrijk punt is de autonomie van de redactie, wat een structurele 

verankering van kwaliteitsstandaarden in de redactionele werking impliceert. 

BRUZZ moet op de ingeslagen weg verder gaan. Behalve monitoring blijven ook 

investeren in expertise, het verwerven van expertise, opleiding en vorming, en de 

naleving van de deontologische gedragscode van groot belang. 
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2. Bespreking 

2.1. Jan Laeremans 

Het Vlaams Belang staat achter de grote investeringen die Vlaanderen in Brussel 

doet. Dat betekent wel dat een heel deel van het belastinggeld van de Vlaams 

Belangkiezer daar naartoe gaat. Jan Laeremans vindt dat BRUZZ daar rekening 

mee mag houden. Het is logisch dat wie betaalt ook bepaalt. Het Vlaams Belang 

ziet het voorstel van resolutie zitten en sluit zich aan bij de terechte bekommer-

nissen over het gebruik van het Nederlands. 

 

Pluralisme kwam inderdaad te weinig tot uiting in het verleden. Ook de spreker 

merkt vijandigheid ten aanzien van zijn partij. Het Vlaams Belang wordt in de be-

richtgeving enkel opgenomen als ook alle andere partijen aan het woord zijn ge-

weest, maar nooit afzonderlijk, tenzij het nationaal nieuws is of het uit het Vlaams 

Parlement komt. Het is opvallend dat de partij wordt doodgezwegen en dat wil de 

spreker via een amendement graag explicieter in het voorstel van resolutie laten 

opnemen.  

 

Amendement nr. 1 van Jan Laeremans, Klaas Slootmans en Els Sterckx strekt ertoe 

in het derde streepje, 5°, op de eerste regel het woord “blijvend” te vervangen 

door het woord “sterker” (zie Parl.St. Vl.Parl. 2020-21, nr. 531/2). 

 

Amendement nr. 2 van dezelfde indieners strekt ertoe in het derde streepje, 7°, 

tussen de woorden “over de betrouwbaarheid” en de zinsnede “van de berichtge-

ving;” de zinsnede “, de neutraliteit, het pluralisme en de diversiteit van opinies 

in/” in te voegen (ibidem). Het klopt dat men in Brussel ook problemen mag aan-

kaarten en dat er niet alleen een goednieuwsshow moet worden gebracht.  

Jan Laeremans begrijpt ook niet dat bij een interview met de Brusselse minister 

van Mobiliteit die ook bevoegd is voor het gezondheidsbeleid geen vragen over 

corona worden gesteld. 

2.2. Stijn Bex 

Stijn Bex vindt dit een logisch voorstel van resolutie op een moment dat de be-

heersovereenkomst wordt voorbereid. Uiteraard wordt een aantal open deuren in-

getrapt, maar het is niet erg om een aantal evidenties te bevestigen. Hij vindt het 

wel jammer dat er niet over de grenzen van meerderheid en oppositie is gekeken 

om daarover samen een visie te ontwikkelen. Er zitten zes Brusselaars in het 

Vlaams Parlement, maar drie van hen zijn hierbij niet gehoord. 

 

De spreker kan zich scharen achter de specifieke rol van de Vlaams-Brusselse me-

dia, de meerwaarde voor de Nederlandstalige berichtgeving over Brussel en de 

uitstraling van de Vlaamse Gemeenschap. Zijn fractie zou enkele dingen wel anders 

hebben verwoord. Zo is Groen ervan overtuigd dat Vlaanderen kansen mist wan-

neer er enkel wordt gesproken over het tweetalige karakter van Brussel, want zo 

is het al lang niet meer. Het Frans verliest stilaan zijn dominantie en dat biedt net 

kansen voor het Nederlands om een belangrijkere rol te spelen als contacttaal tus-

sen mensen die niet het Frans als lingua franca gebruiken. Het Nederlands zou 

versterkt worden als de meertaligheid van Brussel wordt omarmd. 

 

Het belang van de Nederlandse standaardtaal kan niet genoeg benadrukt worden, 

maar dat moet voldoende genuanceerd gebeuren. Als alleen politici die de stan-

daardtaal hanteren nog op BRUZZ tv zouden mogen komen, dan weet hij niet of 

er stappen gezet kunnen worden in het meer aan bod laten komen van sommigen. 
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Stijn Bex is blij dat Karl Vanlouwe bevestigt dat het gebruik van andere talen kan, 

maar dat dit gekaderd moet zijn. Hij begrijpt dan ook dat de opsomming in de 

tekst als niet-exhaustief moet worden opgevat, en dat is een goede zaak. 

 

Karin Brouwers wees terecht op de autonomie van de redactie. Sommige andere 

tussenkomsten laten uitschijnen dat het geen toeval is dat alleen bij deze beheers-

overeenkomst een voorstel van resolutie wordt ingediend. Stijn Bex heeft sterke 

insinuaties gehoord dat BRUZZ een partijkrant zou zijn zonder onafhankelijke re-

dactie. Hij ziet de tussenkomsten dan ook als een regelrechte poging om invloed 

te hebben op die onafhankelijke redactie. Er wordt zelfs gesproken over fake news, 

maar dat mag dan wel eens worden hardgemaakt. 

 

Het is een logisch voorstel van resolutie, maar als hij de ware oorzaak meent te 

detecteren, namelijk zelf meer aan bod willen komen, dan vindt hij het misplaatst. 

De redactie moet op een onafhankelijke manier kunnen werken. Hij staat achter 

de algemene principes uit het voorstel van resolutie, maar wegens de kantteke-

ningen die hij maakte, zal Groen zich onthouden bij de stemming. 

2.3. Hannelore Goeman 

Volgens Hannelore Goeman kan sp.a zich ook vinden in veel principes die in het 

voorstel van resolutie aan bod komen, zoals toegankelijke, betrouwbare, lokale en 

regionale informatie waarborgen door te blijven investeren in onderzoeksjourna-

listiek, een informatieaanbod gekenmerkt door respect voor pluralisme waarbij on-

partijdigheid, onafhankelijkheid en autonomie van de redactie essentieel zijn. Er 

zijn geen redenen om aan te nemen dat dit bij BRUZZ ooit anders is geweest. Ze 

is dan ook geschrokken van de beschuldigingen door Karl Vanlouwe. 

 

BRUZZ is een kweekvijver voor nieuw journalistiek talent en moet dat in de toe-

komst ook blijven. Het moet bijdragen tot de verdere ontwikkeling van de Vlaamse 

gemeenschapsvorming in Brussel. 

 

De sterke focus in het voorstel van resolutie op het Nederlands valt op. BRUZZ is 

in eerste instantie een Nederlandstalig medium, maar het is jammer dat er maar 

zijdelings iets wordt gezegd over mogelijke drietalige ondertiteling van het video-

aanbod en dat anderstaligen aan bod moeten komen. De meertaligheid van Brussel 

moet absoluut een plaats krijgen binnen de berichtgeving. Er is een shift in de toon 

te merken in vergelijking met vroegere beheersovereenkomsten, waarin het wel 

heel specifiek de vraag was om in te spelen op de meertalige realiteit. BRUZZ heeft 

dat in het verleden ook gedaan. In dit voorstel van resolutie is onvoldoende dui-

delijk of daar in de toekomst nog ruimte voor zal zijn.  

 

BRUZZ moet voor alle Brusselaars een toegangspoort blijven tot de Vlaamse  

Gemeenschap en het rijke aanbod in Brussel. Dat is de manier om de band van 

alle Brusselaars met het Nederlands en de Vlaamse Gemeenschap te versterken. 

Het is dan ook jammer dat de expliciete aandacht voor meertaligheid heel om-

floerst is opgenomen. Na de uitspraken van de Karl Vanlouwe is de spreker er ook 

niet gerust op en zal sp.a zich onthouden bij de stemming. 

2.4. Karin Brouwers 

Karin Brouwers vraagt Hannelore Goeman wat niet duidelijk is aan punt 3°, dat 

stelt: “ervoor te zorgen dat BRUZZ de positie van het Nederlands versterkt door 

zijn gebruikers in het Nederlands te informeren, zijn videoaanbod drietalig in het 

Nederlands, Frans en Engels te ondertitelen, en anderstaligen aan bod te laten 

komen.”  
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Met betrekking tot het gebrek aan pluralisme zegt ze dat het moeilijk is om daar 

als politici zelf over te oordelen. Daarvoor dient het Mediadecreet dat voorziet in 

de onafhankelijkheid van redacties. Als BRUZZ niet op een correcte manier zou 

omgaan met de opdrachten uit de beheersovereenkomst, dan kan de Vlaamse  

Regulator voor de Media dat controleren. Er zijn dus juridische mechanismen om 

daarmee aan de slag te gaan. 

 

Punt 5° vormt een stevige basis voor respect voor pluralisme, onpartijdigheid en 

onafhankelijkheid en ook punt 7° is sterk genoeg geformuleerd. Ze hoopt dan ook 

dat het Vlaams Belang het voorstel van resolutie zal goedkeuren zonder de amen-

dementen omdat ze niet veel toevoegen aan de tekst. 

2.5. Karl Vanlouwe 

Karl Vanlouwe hoort vooral positieve reacties, maar men verschilt uiteraard op 

sommige punten van mening. 

 

Stijn Bex betreurt het dat de zes Brusselaars niet zijn betrokken. Men moet over 

het muurtje durven te kijken, repliceert Karl Vanlouwe. BRUZZ is er voor de  

Brusselse Vlamingen, maar ook voor de pendelaars en anderstaligen die interesse 

hebben voor de Vlaamse Gemeenschap in Brussel. Karel Vanlouwe vindt het dan 

ook belangrijk dat het voorstel van resolutie mee is ingediend door niet-Brusselse 

leden uit andere provincies en met expertise op het vlak van media. 

 

De focus op het Nederlands vindt hij een evidentie want de Vlaamse Gemeenschap 

investeert in Brussel. Hij verwijst naar een beleidsbrief van een Brussels minister 

die stelt dat Brussel een Franstalige stad is waar ook andere talen aan bod kunnen 

komen. De openheid die Vlaanderen ten aanzien van Brussel toont, staat in schril 

contrast met de geslotenheid en de enge visie van sommige Brusselse ministers. 

Hij verwijst ook naar de tussenkomst van Sarah Schlitz, staatssecretaris voor  

Gendergelijkheid, van Ecolo die in de Kamer enkel communiceerde in het Frans 

met een vertaling door een gebarentolk zonder een woord Nederlands te spreken. 

Hij vraagt Stijn Bex om dat aan te pakken waar zijn partij bevoegd is. Brussel telt 

twee talen en ze verdienen gelijksoortig respect. Bij BRUZZ is er openheid naar 

anderstaligen om hen kennis te laten maken met de Vlaamse instellingen en de 

Vlaams-Brusselse media. Hij zou graag hebben dat die openheid ook bestaat bij de 

Brusselse Regering die het Nederlands degradeert. De N-VA zal blijven hameren 

op respect voor het Nederlands en de focus daarop in berichtgeving. De positie van 

het Nederlands in de berichtgeving moet worden versterkt door gebruikers in het 

Nederlands te informeren, maar het videoaanbod kan drietalig zijn.  

 

Wat betreft pluralisme, onafhankelijkheid, neutraliteit, onpartijdigheid en autono-

mie zijn er inderdaad via het Mediadecreet instrumenten voorhanden. De spreker 

heeft een voorbeeld gegeven waarvan hij vindt dat dit niet werd gerespecteerd. 

Daarom willen de indieners via het voorstel van resolutie dat de principes geres-

pecteerd worden. De kritische ingesteldheid van journalisten moet bestaan ten 

aanzien van eenieder. De interne kwaliteitsbewaking moet verder worden uitge-

bouwd. De spreker had graag Audit Vlaanderen opgenomen in het voorstel van 

resolutie – net zoals voor de VRT – maar dat bleek technisch niet mogelijk. Men 

moet aan zelfkritiek doen om de kwaliteit van de berichtgeving van BRUZZ te ga-

randeren. De studie over de bereikcijfers werd pas aan de commissieleden en de 

raad van bestuur bezorgd na de hoorzitting in deze commissie (Parl.St. Vl.Parl. 

2019-20, nr. 425/1). Dat doet bij het lid een belletje rinkelen. 

 

Inzake het amendement van Jan Laeremans op punt 5° zegt Karl Vanlouwe dat 

met een expliciete benoeming in het voorstel van resolutie wordt aangegeven dat 

dit een kerntaak voor BRUZZ is. Het is ook niet dat er geen aandacht voor 
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pluralisme is, maar die mag niet verzwakken. De indieners zullen het amendement 

niet steunen. 

 

Via het amendement op punt 7° wil het Vlaams Belang “de neutraliteit, het plura-

lisme en de diversiteit van opinies” aan de tekst toevoegen, maar dat zit al vervat 

in de passage over interne kwaliteitscontrole en rapportering over de betrouwbaar-

heid. Ook dit amendement zullen de indieners bijgevolg niet steunen. 

2.6. Stijn Bex 

Als Stijn Bex zegt dat ook de Brusselaars uit de oppositie aan dit voorstel van 

resolutie hadden kunnen meewerken, dan was het niet met de bedoeling om te 

stellen dat andere leden van buiten Brussel daaraan niet zouden mogen meewer-

ken. Het is iets waar iedereen samen kan aan werken. 

 

Groen kijkt over het muurtje in Brussel en op Belgisch niveau en werkt daarvoor 

samen met de ideologische partners van Ecolo. Daarmee stelt de partij zich voor 

een deel kwetsbaar op. De N-VA heeft geen ideologische partner en het is dan 

gemakkelijk om te ‘bashen’ op wie wel dat partnerschap zoekt. De vernoemde 

minister in de Kamer heeft beloofd om meer moeite te doen om beter Nederlands 

te leren en dat is een goede evolutie. Groen is nog niet zo lang zo goed vertegen-

woordigd in de verschillende meerderheden. De dingen waar de N-VA al dertig jaar 

over klaagt, kan Groen niet op twee jaar oplossen. Het is een proces van lange 

adem. Over het muurtje kijken betekent ook partnerschappen en uitdagingen aan-

gaan. 

3. Stemming  

De amendementen nr. 1 en 2 worden met 10 stemmen tegen 3 niet aangenomen. 

 

Het voorstel van resolutie wordt met 8 stemmen bij 6 onthoudingen aangenomen. 

 

 

Els AMPE, 

voorzitter 

 

Allessia CLAES 

Hannelore GOEMAN, 

verslaggevers 
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Gebruikte afkortingen 

VGC Vlaamse Gemeenschapscommissie (van het Brusselse Hoofdstedelijke Ge-

west) 

VRT Vlaamse Radio- en Televisieomroeporganisatie 

vzw vereniging zonder winstoogmerk 

 

 


